
Ekstraordinær generalforsamling i 
Ruds Vedbys antenneforening 29 marts 2023.03.12

Velkomst ved formanden

Der var 15 personer fremmødt.

Dagsorden denne aften var fremtidig samarbejde med Stofa-norlys
Steen fra  Stofa-norlys  var  tilstede. Og han gav en grundig 
orientering om deres produkt.

Der blev stemt om bestyrelsen skulle arbejde på et fremtidigt 
samarbejde med Stofa-norlys.

Det blev et ja fra forsamlingen. Så bestyrelsen vil arbejde videre 
med dette .


